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Abstract (en)
[origin: WO2022189678A1] The invention concerns a method for fractionating a shea extract with at least the following steps: a) mixing and
homogenizing shea butter using a solvent system comprising at least one oxo-ester of formula (I), in which - R1 is selected from the group consisting
of linear or branched alkyls comprising from 1 to 8 carbon atoms; - R2, R3 and R4 are identical or different and are selected from the group
consisting of the hydrogen atom or linear or branched alkyls comprising from 1 to 4 carbon atoms; and - n is a natural integer between 1 and 4, b)
obtaining a homogeneous mixture, c) cooling the mixture, d) carrying out filtration and removing the solvent system so as to recover the olein and
stearin fractions.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé de fractionnement d'un extrait de karité qui comprend au moins les étapes suivantes :a) mélange et
homogénéisation du beurre de karité à l'aide d'un système de solvant comprenant au moins un oxo-ester de formule I,dans laquelle,- R<sub>1</
sub> est choisi dans le groupe constitué par les alkyles linéaires ou ramifiés comprenant de 1 à 8 atomes de carbone ;- R<sub>2</sub>,
R<sub>3</sub> et R<sub>4</sub> identiques ou différents sont choisis dans le groupe constitué par l'atome d'hydrogène ou les alkyles linéaires
ou ramifiés comprenant de 1 à 4 atomes de carbone; et- et n est un entier naturel compris entre 1 et 4.b) obtention d'un mélange homogène,c)
refroidissement du mélanged) filtration et élimination du système de solvant afin de récupérer les fractions d'oléine et de stéarine.
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